
     
	  

	  

Emlékeztető 
a BME Építészmérnöki Kar Hallgatói Képviselet 

2015. december 14-én, 18.00-kor tartott rendes üléséről 

Jelen van (késett kimentéssel): Balázs Anna, Daku Dávid (90 perc) Gulyás Eszter, Hernády 
Gergely, Horváth Bálint, Józsa Katalin, Kristály Márton, Mericskai Dorina, Nagy László, 
Németh Péter, Patai Boglárka, Pinczés Gergő, Somhegyi Balázs, Suhajda Richárd, Vidák 
Miklós 

Kimentéssel hiányzik: Tarnóczi Eszter  

A Hallgatói Képviselet jelenlevő tagjai nyilatkoznak, hogy képviselői mandátumuk érvényes, 
kizáró ok az ülés időpontjában nem áll fent. 

Elnöki beszámoló 

Balázs Anna beszámolt a december 7-i és a december 14-i Dékáni Tanácson történtekről. 

Balázs Anna elmondta, hogy a héten Dobszay Gergely dékánhelyettessel kérvénybíráláson 
vett részt. 

Balázs Anna tájékoztatott, hogy a Kari Tanulmányi Bizottság december 15-én ülést tart. 

Balázs Anna beszámolt a december 10-i a Képzési és Kimeneti Követelmény kapcsán 
összehívott munkacsoport üléséről, melyen az új mintatanterv specializációinak lehetőségeiről 
esett szó. 

Balázs Anna összegezte az Egyetemi Hallgatói Képviselet által december 12-én 
megrendezésre került Mikulás Kupát, ahol a Kari Hallgatói Képviselet több sportágban is első 
helyezést ért el. 

EHK beszámoló 

Vidák Miklós beszámolt, hogy a Rektori Tanácson elfogadták a Térítési és Juttatási 
Szabályzat módosításait. 

Vidák Miklós elmondta, hogy az előző hétvégén a Hallgatói Önkormányzatok Országos 
Konferenciájának választmányi ülésén vett részt. 

Vidák Miklós tájékoztatott a félév végi kollégiumi szórakozóhelyek működésének 
feltételeiről. 

Vidák Miklós tájékoztatott, hogy Konzisztóriumi tagok jelölésével foglalkoztak az elmúlt 
időszakban. 



     
	  

	  

Oktatási beszámoló 

Gulyás Eszter beszámolt a december 3-án tartott Szakirány-választási tájékoztató előadásról. 

Gulyás Eszter beszámolt a december 3-i Belső Oktatási Bizottságon történtekről, ahol többek 
között szó esett a végzett hallgatóknak szánt kérdőívről, a Neptun Egységes Tanulmányi 
Rendszer hibáiról, illetve a tervezői szakirány kötelezően választható tantárgycsoportjainak 
átstrukturálásról, kiegészítéséről. 

Gulyás Eszter beszámolt a december 4-i Külső Oktatási Bizottságon elhangzottakról, melynek 
fő témája a tanulmányi tanácsadás volt. 

Gulyás Eszter beszámolt a december 2-i Kari Oktatási Bizottságon történtekről, ahol többek 
között szó esett a BSc diplomaszabályzat módosításának lehetőségeiről és a kötelezően 
választható tantárgycsoportok kiegészítéséről. 

Gazdasági beszámoló 

Nagy László elmondta, hogy megbeszélésen vett részt Orbán Balázzsal a XIX. Építész 
Gólyabál költségvetésével, valamint a novemberi gazdasági költésekkel kapcsolatban. 

Kollégiumi beszámoló 

Németh Péter beszámolt, hogy december 11-én kihirdette a 2015/16 tavaszi félév Kollégiumi 
Férőhely pályázatot. 

Közéleti beszámoló 

Somhegyi Balázs beszámolt, hogy a 2016. évi Építész Kari Napok főszervezői pályázatára 
Berkeszi Balázs nyújtott be pályázatot, akit a Hallgatói Képviselet 12 igen, 0 nem, 0 
tartózkodás mellett elfogadott. 

Senior kör beszámoló 

Kristály Márton beszámolt a Senior Búcsúest szervezésével kapcsolatos fejleményekről. 

Kristály Márton elmondta, hogy folyamatban van a Senior kör tagjainak beszámoltatása az 
elmúlt félévben  nyújtott teljesítményükkel kapcsolatban. 

Daku Dávid megérkezett.  



     
	  

	  

Öntevékeny köri beszámoló 

Patai Boglárka elmondta, hogy december 3-án Öntevékeny köri vezetői gyűlést tartott a 
hallgatói öntevékeny csoportok vezetői számára. 

Patai Boglárka a Hallgatói Képviselet elé terjesztette az Öntevékeny köri állófogadás 
gazdasági beszámolóját. A gazdasági beszámolót a Hallgatói Képviselet 13 igen, 0 nem, 0 
tartózkodás mellett elfogadta. 

Patai Boglárka a Hallgatói Képviselet elé terjesztette a 2015/16 őszi félév Közösségi 
Ösztöndíj pályázat hirdetményét. A hirdetményt a Hallgatói Képviselet 12 igen, 0 nem, 1 
tartózkodás mellett elfogadta. 

HSB delegált beszámoló 

Komonyi Dániel beszámolt, hogy egy megbeszélésen vett részt a Kari Sportnapon való 
részvételért Testnevelés 1.-2. tantárgyakhoz szerezhető aláírással kapcsolatban.  

PR beszámoló 

Józsa Katalin elmondta, hogy egyeztetések folynak a Graphisoft Kft.-vel, és a Zarges Kft.-vel 
a reklámszerződésekkel kapcsolatban. 

Gólyatanács beszámoló 

Hernády Gergely beszámolt a december 9-i Gólyatanács ülésről, ahol a kari közéletről illetve 
a rendezvényekről esett szó, a meghívott vendégek Somhegyi Balázs és Pataki Bálint voltak. 

Hernády Gergely tájékoztatott, hogy a Gólyatanács karácsonyi ülése december 18-án kerül 
megrendezésre. 

A következő rendes ülés időpontja 2016. 01. 11. (hétfő) 19.00, helye: BME K. épület III. 
emelet 23., a Hallgatói Képviselet irodája. 

Budapest, 2015. december 14. 

 Jegyzőkönyvvezető: Ülésvezető: 
 Pinczés Gergő Balázs Anna 

 Elnök  



     
	  

	  

Hat. Szám Előterjesztés Eredmény 

129/2015. 2016. Építész Kari Napok 
főszervezői pályázat 

12 igen 0 nem 0 tartózkodás  elfogadva 

130/2015. Öntevékenyköri állófogadás 
gazdasági beszámoló 

13 igen 0 nem 0 tartózkodás elfogadva 

131/2015. 2015/16. őszi félév Közösségi 
Ösztöndíj pályázat hirdetmény 

12 igen 0 nem 1 tartózkodás  elfogadva 

 


